
Referat FAU-møte Benterud skole  

Dato: Onsdag 6.mars 2024 Tid: 19:00-21:00  

Sted: Auditoriet på Benterud Skole.   

 

Innkalte fra FAU: 

Klasse Representant 
 
Til stede 

 
Klasse 

 
Representant 

 
Til stede 

1 kl. Hvit Ineta Veinsteine     

1 kl. Grå Elisabeth Vik 
X 

4A 
Trude Gulbrandsen 

Kjos 
X 

1 kl. Turkis Elisabeth Hammer X 4B Jørgen Hermansen X 

1 kl. Lilla Tonje (vara)  X 5A Cecilie Hagbartsen X 

2 kl. Rosa Jan Bregenov X 5B Assel Issina  

2 kl. Oransje Monika Kristin Vik X 6A Håkon von Hirsch X 

2 kl. Blå Omid Mohseni 
X 

6B 
Linda Johnsen 

Holmeide 
 

3A Ida Christin Blomsø X 7.trinn Christian Mentzoni X 

3B Joakim Hammer X 7.trinn Bjørnar Johansen  

Andre innkalte:  
Erik Martinsen (rektor) fra kl. 19:00. 

 

Agenda:  

1) Godkjenne innkalling og agenda  

Innkalling og agenda godkjent.  

 

2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg) 

Referat godkjent.  

 

Rektor er tilstede i gjennomgang av punkt 3, 4 og 5 i agendaen i dette møtet. Her er en overordnet 

tilbakemelding fra rektor etter sakene som ble diskutert:  

Takk for konstruktivt og lærerikt møte. Jeg setter veldig pris på dialogen. Ærige spørsmål og 

tilbakemeldinger. At vi kan snakke sammen og at dere forteller hva dere trenger og lurer på er viktig for 

skolene og elevene. Vi skal utvikle denne skolen sammen. Jeg ønsker tilbakemelding og at vi finner 

løsninger, sammen.  

3) Rektor orienterer: 

• Erfaringer fra nytt skolebygg; prosessen med oppussing av bygg er ferdig 1. mai.  

o Bygg 6 overtatt og i bruk 

o Bygg 3 overtatt og i bruk 

o Bygg 1 og 2 tas over 11. mars 

o Bygg 4 overtas 12. april 

o Uteområdet ferdigstilt, mindre komplementeringer i løpet av våren 

• Evaluering av Åpen Kveld fra skolens side. Det er flott at vi klarte å gjennomføre Åpen kveld så 

tett på åpning av ny skole.  

 



4) Fra FAU til rektor: 

• Hvordan ligger det an med nyansettelser i forbindelse med ny skole? Det er flere ansettelser 

på gang, både til nye basen, SFO og lærerstillinger.  

• Forebygging ungdomskriminalitet, utenforskap og fravær: Vi ser medieoppslag om økende 

ungdomskriminalitet, utenforskap og økende fravær i ungdomsskolen samt at forebyggende 

avsnitt i politiet på Nedre Romerike midlertidig legges ned. På Benterud jobbes det med fokus 

på fravær, samt på planer og tiltak i saker hvor det er behov. FAU oppfordrer rektor til å ta 

opp utfordringen knyttet til forebyggingsarbeid i rektorkollegiet, for å legge mer press på 

saken.  

• Sikring av huskestativ ved akebakken. Er det mulig å polstre stolpene på stativet nærmest 

akebakken? Stativet er farlig nære der barna “lander”? Rektor forteller at skolen har fått 

tilbakemelding fra utbyggerne at stolpene skal få «padding», men at dette har tatt for lang tid 

og at det er fortsatt risiko for skade. Pga. Skaderisiko er dette kjøpt inn fra skolen rett i 

etterkant av FAU-møtet, og det vil bli levert i løpet av neste uke.  

• Om Åpen kveld: Hvordan ønsker skolen at Åpen kveld skal være? Det er ønskelig at Åpen kveld 

skal fortsette og FAU oppfordres til å komme tilbake med ønske om tidspunkt, slik at dato for 

neste års Åpen kveld landes nå på vårparten. Det er ønsket at vi tydeliggjør forventninger til 

lærerne på Åpen kveld, og at vi sammen presiserer hva lærerne skal arrangere i gruppene, hva 

som skal være FAU sitt bidrag og at vi ender i et tydelig program som kommuniseres ut tidlig.  

• FAU lurer på om skolen er med i kulturrådets skolebiblioteksordning nå? Benterud skole har 

søkt og er med i kulturrådets skolebiblioteksordning.  

 

5) Saker fra/til klassene - punktene under tatt opp med rektor til stede, og innspillene tas med 

tilbake.  

• Sak fra 1.klasse: Vanskelig å låse opp dørene på toalettene tilhørende 1.trinn, flere barn går på 

toalettet uten å låse grunnet vanskeligheter med å få låst opp døren hvis man låser. Noen 

barn velger å holde seg hele skoledagen grunnet dette. Rektor forteller at vaktmester allerede 

har smurt opp enkelte låser, og tar med tilbakemeldingen tilbake for videre forbedring.  

• Sak fra 2. klasse: Innspill om å gi foreldre noe mer informasjon i forkant av større endringer i 

grupper/klasser. Informasjonen som gis i foreldremøtene forklarer om bakgrunnen for 

endringer.  

• Sak fra 3. klasse: Det er ønskelig at skolen/FAU ser på situasjonen rundt trafikken inn til skolen 

i drop-off sonen og videre inn mot Benterudhallen. Det er flere trafikkfarlige situasjoner for 

barna. FAU ønsker at skolen oppfordrer til å fortsette å parkere på Triaden for å unngå mange 

biler inn på skolens område.  

 

6) Saker fra/til arbeidsgruppene. 

Ingen saker til/fra arbeidsgruppene. 

 

7) Saker fra/til LFAU: 

Christian og Joakim informerer. Det har ikke vært et møte i LFAU siden forrige møte.  

 

8) Eventuelt:  

Kort orientering fra SU-møte.  

 



Oversikt arbeidsgruppene; 

• SFO-gruppe: Elisabeth H, Omid og Linda.  

• Åpen dag-gruppe: Monika og Cecilie. 

• Trafikk- og miljøgruppe: Bjørnar og Joakim. 

• Natteravnsgruppe: Trude Gulbrandsen Kjos 

• 17.mai-gruppe: Assel, Cecilie og Christian. 

• Inkluderingsgruppe: Cecilie, Monika og Assel. 

• Bibliotek-kontakt: Elisabeth Vik. 

• Web-ansvarlig: Linn Bore Nowak 

• Nettvett/ Ipadgruppe: Jan Bregenov 

 

Neste FAU møte er torsdag 18.april 2024 kl. 19-21.  

Referent: Monika Kristin Vik 


